
      Protokół z IV Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 29 lutego 2024r. godz. 1800 
 

Porządek obrad IV Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 wniosków do sporządzanego Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

obszaru "Wzgórza Krzesławickie" w Krakowie. 

4.2 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2024 

4.3 korekty wniosków do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  

zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do 

realizacji w latach 2022 – 2025 

4.4 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego i Transportu Rady 

Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

4.5 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Infrastruktury Rady Dzielnicy XVII Wzgórza 

Krzesławickie 

4.6 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 

Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

4.7 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Sportu Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

4.8 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

4.9 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia Rady Dzielnicy 

XVII Wzgórza Krzesławickie 

4.10 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu Obywatelskiego i Komunikacji 

Społecznej Rady Dzielnicy XVII 

 

 5. Interpelacje i zapytania 

 6. Oświadczenia i komunikaty 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 15 radnych) Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic otwarł  

IV Sesję Rady Dzielnicy XVII IX Kadencji witając wszystkich zebranych. 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2.  Przedstawienie projektu porządku obrad 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie przyjęli zaproponowany projekt porządku obrad sesji 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzednich Sesji  

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag 



 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

ad. 4.1 wniosków do sporządzanego Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego obszaru 

"Wzgórza Krzesławickie" w Krakowie 

Projekt Zarządu. Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały 

Członkowie Rady Dzielnicy XVII podjęli uchwałę w sprawie wniosków do sporządzanego Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego obszaru "Wzgórza Krzesławickie" w Krakowie w głosowaniu za- 

14, przeciw – 0, wstrzymało się - 1. 

 

ad. 4.2 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2024 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty i Sportu. 

Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały 

Głos zabrali: p. P. Mleczko, p. A. Dziedzic 

Członkowie Rady Dzielnicy XVII jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach 

Dzielnicy XVII na rok 2024 

 

ad. 4.3 korekty wniosków do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2022 – 2025 

Projekt Zarządu. Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały 

Głos zabrali: p. P. Mleczko, p. A. Dziedzic 

Członkowie Rady Dzielnicy XVII jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w korekty wniosków do 

Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy 

XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2022 – 2025 

 

ad. 4.4 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego i Transportu Rady Dzielnicy 

XVII Wzgórza Krzesławickie 

Projekt uchwały Komisji Planowania Przestrzennego i Transportu. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady Dzielnicy XVII jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie powołania 

Wiceprzewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego i Transportu Rady Dzielnicy XVII Wzgórza 

Krzesławickie 

 

ad. 4.5 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Infrastruktury Rady Dzielnicy XVII Wzgórza 

Krzesławickie 

Projekt uchwały Komisji Infrastruktury. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady Dzielnicy XVII jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie powołania 

Wiceprzewodniczącego Komisji Infrastruktury Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

 

ad. 4.6 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego Rady 

Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady Dzielnicy XVII jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie powołania 

Wiceprzewodniczącego Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

ad. 4.7 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty i Sportu Rady Dzielnicy XVII Wzgórza 

Krzesławickie 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu   

Członkowie Rady Dzielnicy XVII podjęli uchwałę w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Komisji 

Kultury, Oświaty i Sportu Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie w głosowaniu: za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymało się - 1 

 

ad. 4.8 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII Wzgórza 

Krzesławickie 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu   

Członkowie Rady Dzielnicy XVII jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie powołania 



Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

 

ad. 4.9 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego.  Pozytywna opinia Zarządu   

Członkowie Rady Dzielnicy XVII podjęli uchwałę w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych i Zdrowia Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie w głosowaniu: za – 14, przeciw 

– 0, wstrzymało się - 1 

 

ad. 4.10 powołania Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu Obywatelskiego i Komunikacji Społecznej Rady 

Dzielnicy XVII 

Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego.  Pozytywna opinia Zarządu    

Członkowie Rady Dzielnicy XVII podjęli uchwałę w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Komisji 

Budżetu Obywatelskiego i Komunikacji Społecznej Rady Dzielnicy XVII w głosowaniu: za – 14, przeciw – 

0, wstrzymało się - 1 
 

ad.4. Interpelacje i zapytania 

Brak 
 

ad.5. Oświadczenia i komunikaty 

P. Paweł Mleczko zaapelował o: 

- przywrócenie biletomatu na terenie Dzielnicy XVII. Przewodniczący poinformował Radnych, że 

taki wniosek został już wysłany. 

- aby projekty uchwał w sprawach ważnych dla Dzielnicy XVII były procedowane na sesjach Rady 

Dzielnicy. Głos w tej sprawie zabrali: p. K. Frankiewicz, p. S. Dziedzic informując zebranych, że 

ważne kwestie dotyczące Dzielnicy XVII zawsze są przedmiotem analizy merytorycznych komisji 

Rady Dzielnicy oraz radnego z tego rejonu. Następnie głos zabrali: p. S. Adamczyk, p. W. Wołoch, 

p. K. Cudek, p. G.Czekaj, p. A. Dziedzic, p. J. Wójcik 

Pan St. Stroński poinformował o sytuacji z karetką pogotowia, która w nocy pod blokiem stała na 

sygnale dźwiękowym ok 30 min. Głos w tej sprawie zabrali: p. W. Wołoch, p. P. Mleczko 

Pani L. Madej spytała o możliwość uruchomienie na terenie Dzielnicy XVII Apteki „Słoneczna”. 

Głos w tej sprawie zabrali: p. P. Mleczko, p. S. Adamczyk, p. A. Dziedzic. 

Pan M. Sudoł poinformował o następujących problemach na terenie Dzielnicy XVII: 

- wysypiska śmieci w os. Zesławice. Przewodniczący poinformował, że interwencja w tej sprawie 

została podjęta 

- zamkniętego chodnika przy pętli tramwajowej. Przewodniczący poinformował, że interwencja w 

tej sprawie została podjęta 

- planów budowy sklepu wielkopowierzchniowego w os. Zesławice. Głos w tej sprawie zabrali:  

p. A. Dziedzic, p. S. Adamczyk. 

Pan W. Wojnarski poinformował o spotkaniu w sprawie przebudowy ul. Kantorowickiej.  

Pan A. Dziedzic i p. Z. Rajski poinformowali o spotkaniu w ZZM w sprawach Dzielnicy XVII 

Pan S. Adamczyk poinformował zebranych, że rusza Program „Mieszkanie za remont” 

Przewodniczący poinformował Radnych, o spotkaniu organizowanym przez Wydział Planowania 

Przestrzennego w sprawie Planu ogólnego dla Miasta Krakowa, w dniu 7 marca 2024r w Teatrze 

Ludowym 

 

Następnie Przewodniczący podał terminy Komisji zaplanowane w miesiącu marcu.  

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 19:55 zamknął 

posiedzenie IV Sesji IX Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


